
Rapport från KPR 8 febr. 2024 

Enligt beslut i kommunfullmäktige i maj 2023 ska KPR organisatoriskt ligga under kommunstyrelsen 

fr.o.m. augusti 2023. På ett möte i september fick vi ett förslag på ny modell för KPR, där KPR i 

dåvarande form skulle ersättas av samråd. Inga andra möten har ägt rum sedan dess. 

Alla föreningar i KPR protesterade i en skrivelse till kommunstyrelsen mot den modell som 

presenterades, skrivelsen är ännu ej besvarad. 12 december fattade kommunfullmäktige beslut enl. 

kommunstyrelsens förslag och KPR lades ned. Vi väntar nu på information hur fortsättningen blir. Till 

dess har föreningarna bildat en ny samrådsgrupp där vi hjälps åt att bevaka nämndernas ärenden. 

Ledamöter från SPF Hedemora är utsedda av styrelsen och består av Kerstin Jahr, Bengt Rappendal 

och Anitha Staffansson. 

Så snart vi får nån information lägger vi ut den här och redogör också på månadsmöten. 

//Kerstin 

 

 

 

 

 


